
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2017-11 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 
 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter, opent de zitting om 18.00. 
  

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 8 
november 2017 
 
Geen opmerkingen 

  

2. Onderwijs 

Overname m.i.v. 01 september 2017 2018 van CVO (Centrum voor 
Volwassenenonderwijs) VSPW te 9040 Gent en machtiging van de 
deputatie tot het aangaan van de nodige overeenkomsten m.b.t. 
patrimonium, ICT en personeel 

 

Gedeputeerde Hertog licht het dossier toe. Het centrum voor 
volwassenenonderwijs VSPW Gent biedt heel wat opleidingen in de 
ruime sector van de social profit. 

Voor de graduaatsopleidingen op HBO5-niveau werkt het centrum 
samen met de Artevelde Hogeschool. Deze opleidingen zullen met 
ingang van 1 september 2019 decretaal verplicht overgeheveld worden 
naar het hoger onderwijs. 

De raad van bestuur van het centrum voor volwassenenonderwijs 
VSPW-Gent heeft aan de provincie gevraagd om hun centrum op te 
nemen binnen het provinciaal onderwijs en dit in het kader van de 
schaalvergroting van het volwassenenonderwijs. 

De heer Rik Franck geeft aan dat dit een goede beslissing is en vraagt of 
het centrum financieel gunstig is, in het verslag staat dat de financiële 
toestand van de vormingsleergang matig tot zwak is. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat het centrum financieel gezond is en 
dat het patrimonium goed onderhouden is. 
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Mevrouw Kristel de Boevere vult aan dat ondanks het verlies aan HBO5, 
de inschrijvingen van het huidige schooljaar toegenomen zijn (meer 
inschrijvingsgelden). 

De heer Jef Van Pée vraagt naar de problemen aan het patrimonium die 
dienen weggewerkt te worden. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat het geen structurele problemen zijn. 
Zowel de gebouwen als de buitenaanleg lijken de komende jaren geen 
grote investeringen nodig te hebben. 

De heer Jef Van Pée vraagt om de verandering in de regelgeving van het 
volwassenenonderwijs toe te lichten. 

Gedeputeerde Hertog licht de nieuwe regelgeving toe. De opleidingen 
HBO5 en lerarenopleidingen zullen met ingang van 1 september 2019 
decretaal verplicht overgeheveld worden naar het hoger onderwijs. De 
hogere overheid legt een schaalvergroting op via hogere rationalisatie-
normen. Het CVO VSPW zal een rol spelen in de op stapel staande 
strategische fusies binnen het provinciaal volwassenenonderwijs. 

De heer Jef Van Pée vraagt of er nog fusieoperaties gepland worden. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat er nog fusiegesprekken zullen 
gevoerd worden. 

De heer Tim Moens vraagt of de gebouwen die overkomen, eigendom 
zijn van VSPW. 

Gedeputeerde Hertog bevestigt dit. 

  

3. Onderwijs – Logistiek 

PTI Eeklo, reorganisatie ateliers, deel stofafzuiging 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 

 

Gedeputeerde Hertog licht het dossier toe. 

Geen vragen 

  

4. Provinciaal Domein De Ster te Sint-Niklaas 

Design & Build van peuterspeeltuin 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande 
bekendmaking 

 

Gedeputeerde Hertog licht het dossier toe. 

Geen vragen 

 

5. Site Scheepswerven te Baasrode 
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Machtiging van de Deputatie tot administratief afhandelen van de 
onderhandse aankoop van een aanpalende woning 

 

De heer Jef Van Pée vraagt naar de bestemming voor deze aanpalende 
woning. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat het perceel wordt geïntegreerd in 
de ontwikkeling van de site Scheepswerven Baasrode. 

De heer Rik Franck vraagt hoe de aankoop zich verhoudt tov de 
historische zaal Scaldis, die eigendom is van de provincie. 

Mevrouw Mia Versijpt antwoordt dat het perceel van de woning 
aanpalend is aan de zaal Scaldis, de parking en de Scheepswerven. 
Door deze strategische ligging biedt het perceel ontsluiting naar de 
openbare weg toe van de zaal Scaldis, en biedt het nuttige bijkomende 
ruimte voor de scheepswerven. Op 6 november 2017 ondertekende de 
eigenaar een eenzijdige verkoopbelofte van de woning aan de Provincie, 
voor de prijs van 130 000 EUR. (schattingsverslag 135 000 EUR). De 
verkoopbelofte is 2 maanden geldig (tot 5 januari 2018). 

Gedeputeerde Bruggeman vult aan dat de huidige toegang geen 
eigendom is van de provincie. Met de aankoop van de aanpalende 
woning zal de site een rechtstreekse eigen toegang krijgen. 

 

6. Cultuur, afslanking provincies en opheffing m.i.v. 01 januari 2018 
van 31 reglementen met overgangsbepaling  

 

De heer Jef Van Pée vraagt of de concerten van de jonge solisten 
eveneens afgeschaft worden. 

Gedeputeerde Couckuyt bevestigt dit. 

 

7. Erfgoed 

Vaststelling van het reglement betreffende de subsidiëring van 
erfgoedprojecten en opheffing van het reglement van 15 september 
2005, met overgangsbepalingen, inwerkingtreding op 01 januari 2018 

 

Geen vragen 

 

8. Erediensten 

Islamitische Gemeenschap Tevhid Camii Gent 

Akteneming van het budget 2018 en van het verslag over de concrete 
toepassing van de betrokkenheid bij de lokale gemeenschap en van de 
conclusies van de deputatie bij dit verslag 
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De heer Kurt Moens merkt op dat de facebookpagina van deze 
gemeenschap een voorbeeld is voor de andere gemeenschappen. 

De heer Rik Franck vult aan dat het dossier betrekking heeft op de 
oudste moskee van Gent. 

 

9. Erediensten 

Kathedrale kerkfabriek Sint-Baafs Gent 

Akteneming van de wijziging van het budget 2017 en van het budget 
2018 

 

De heer Rik Franck vraagt uitleg bij het project van het nieuwe 
bezoekerscentrum en het binnenplein van de kathedraal. 

De heer Nico De Smet licht het project van het bezoekerscentrum toe en 
geeft aan dat dit nieuwe project behoort tot de hefboomprojecten van 
Toerisme Vlaanderen rond de Vlaamse Meesters. Het dossier dat nu in 
opmaak is bestaat oa uit een bouwkundig dossier met de bouw van een 
circulatievolume op de binnenkoer van de kathedraal (tussen kathedraal 
en bisschoppelijk paleis) met diverse ingrepen in de crypte, de 
kathedraal zelf en de bestaande gebouwen anexe aan de kathedraal. 

De heer Kurt Moens vraagt uitleg bij de investeringssubsidie van het 
project. 

De heer Nico De Smet geeft aan dat de provincie de tekorten betaalt, 
maar dat het de bedoeling is die zo laag mogelijk te houden en verwijst 
hierbij naar een recente persconferentie. 

De heer Kurt Moens vraagt naar de financiering van het lichtplan. 

De heer Nico De Smet geeft aan dat de kathedraal voor het lichtplan vnl. 
in onderhandeling is met stad Gent, ook hier om de factuur voor de 
provincie zo veel mogelijk te drukken. 

De heer Tim Moens merkt op dat er in het verleden discussie was over 
het eigenaarschap van de kathedraal. 

 

10. Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-
Vlaanderen 

Advies bij de 2de begrotingswijziging 2017 

Verlenen van deels gunstig, deels ongunstig advies met vermindering 
van het betwiste begrotingsartikel en formele herbevestiging van eerdere 
provincieraadsbesluiten 

 

De heer Kurt Moens vraagt uitleg bij dit dossier. 

De heer Jef Van Pée vraagt uitleg bij de conflictueuze situatie die al 
enkele jaren oud is. 
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De heer Nico De Smet geeft aan dat de conflictueuze situatie al jaren 
oud is omdat de provincieraad bepaalde posten die PIMD inplant, 
verlaagt. De heer Nico De Smet licht de procedure die bij wet voorzien is, 
toe. De Centrale Vrijzinnige Raad heeft over dit specifieke dossier nog 
niet beslist. Zij draaien de beslissingen van de provincieraad telkens 
terug. Met zijn besluit van 8 mei 2017 heeft de minister van justitie de 
begroting van 2015 van de PIMD niet goedgekeurd. De minister vraagt 
een nieuw ontwerp van begroting 2015. In november 2017 is een dossier 
in deputatie geweest waarin een aantal principebeslissingen werden 
voorgesteld. Volgende week is er een overleg met de advocaat die de 
provincie bijstaat rond de strategie in het toekomstig overleg met de 
PIMD. Hij adviseert om de bestaande lijn aan te houden. De provincie 
blijft in dialoog met de PIMD. Het overleg, waarbij onder meer een 
oplossing zal worden gezocht voor het contentieux van het verleden en 
waarbij ook enkele afspraken voor de toekomst zullen worden gemaakt, 
moet nog plaatsvinden. Het is de bedoeling dit kort na nieuwjaar te 
houden. 

 

11. Sport 

Opheffing m.i.v. 01 januari 2018 van de subsidiereglementen van 18 
december 2013 m.b.t. de subsidiëring van bovenlokale 
sportondersteuning en van gehandicaptensport 

 

Geen vragen 

 

12. Provinciaal Domein Puyenbroeck te Wachtebeke 

Zwembad en verblijfsaccommodatie 

Globaal herstel van de gebreken na expertise 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 

 

Gedeputeerde Bruggeman licht dit dossier toe, dat kadert in een globaal 
herstel van de gebreken en reeds eerder in de 2de commissie en de 
provincieraad aan bod kwam. 

De heer Jef Van Pée informeert naar de bouwperiode van het zwembad. 

Gedeputeerde Bruggeman geeft aan dat het zwembad meer dan 10 jaar 
geleden gebouwd werd (2004) en nooit definitief werd opgeleverd. Het 
dossier handelt over het globaal herstel van de gebreken. 

De heer Eric Scheire merkt op dat men een buffer van een aantal 
maanden voor de realisatie voorziet. 

 

13. Welzijn, afslanking provincies en opheffing m.i.v. 01 januari 2018 
van 13 reglementen, met overgangsbepaling 
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Gedeputeerde Couckuyt licht het dossier toe. 

De heer Jo De Cuyper vraagt uitleg bij het verloop van de lopende 
projecten. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat elk toekenningsbesluit vermeldt 
tot wanneer de uitvoering mogelijk is. De specifieke bepalingen in de 
reglementen, die betrekking hebben op de verantwoording van de 
subsidies, blijven evenwel van toepassing voor de lopende dossiers, en 
dit tot en met de afsluiting van deze dossiers. Hierdoor is het mogelijk dat 
de beoordeling van een aantal projecten die nu lopen pas in 2018 zal 
gebeuren. Indien nodig zal men in 2018 terugvorderen. 

 

14. PIVA PISAD, uitkanteling naar de vzw Centrum Geestelijke 
Gezondheidszorg Zuid-Oost-Vlaanderen  

 

Gedeputeerde Couckuyt licht de uitkanteling toe en hoopt dat de werking 
kan gecontinueerd worden op de huidige locaties maar met een nieuw 
contract. Vragen kunnen steeds aan de heer Pieter Orbie gesteld 
worden. 

Mevrouw Marleen Van De Populiere vraagt of er gemeenten afhaken en 
of de gemeenten die in het verleden afhaakten opnieuw worden 
gecontacteerd. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat men de debatten in de 
gemeenteraden moet afwachten. 

De heer Pieter Orbie bevestigt dat gemeenten die in het verleden 
afhaakten opnieuw worden gecontacteerd en geeft hierbij de 
voorbeelden van Zwalm en Maarkedal. 

 

15. OCMW-vereniging “Zorgband Leie en Schelde” 

Machtiging van het APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge en van de 
Raad van Bestuur van het APB tot goedkeuring van het ontwerp van 
statuten en deelname in de op te richten vereniging 

 

Gedeputeerde Couckuyt licht de oprichting van Zorgband Leie en 
Schelde toe. Dit ontwerp dient - rekening houdend met de regels inzake 
de sperperiode – nog voor eind 2017 te worden goedgekeurd door de 
onderscheiden partners, waarna in de loop van 2018 tot de effectieve 
oprichting kan worden overgegaan. De partners zijn de OCMW’s van De 
Pinte, Destelbergen, Laarne, Merelbeke, Nazareth, samen met het APB 
Lemberge. Op dit ogenblik is er geen beheersovereenkomst van kracht, 
het is aangewezen om, in de plaats daarvan, machtiging te verlenen aan 
het APB en zijn Raad van Bestuur om het ontwerp van statuten goed te 
keuren en in een volgende fase de Vereniging Zorgband mee op te 
richten. Dit wordt over de verkiezingsperiode heen getild 
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De heer Rik Franck vraagt of wijzigingen in de toekomst opnieuw moeten 
voorgelegd worden aan de provincieraad. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat de provincie de volgende 2 jaren 
volle bevoegdheid behoudt van APB Lemberge. De Vlaamse regering 
heeft tot nu nog geen besluit genomen om Lemberge nog 2 jaar bij de 
provincie te laten, maar dit is op komst. 

De heer Scheire vraagt of de provincieraad en de Raad van bestuur 
blijven bestaan tot op het ogenblik van de inkanteling. 

Gedeputeerde Couckuyt bevestigt dit. 

De heer Rik Franck vraagt toelichting bij het patrimonium. 

Gedeputeerde geeft aan dat in de nota die nu voorligt het patrimonium 
eigendom blijft van diegene die activiteiten doet. Het patrimonium blijft tot 
2019 van de provincie.  

 

16. Data & Analyse 

Goedkeuring van de interprovinciale samenwerkingsovereenkomst m.i.v. 
2018 

 

De heer Jef Van Pée vraagt of hier geen link is met persoonsgebonden 
materies. 

Gedeputeerde Couckuyt verduidelijkt dat er een ontdubbeling is van een 
dienst. De sociale kaart gaat over naar Vlaanderen. De sociale planning 
blijft, als ruimere studiedienst die data verzamelt, bij de provincie. 

 

17. Wonen 

Experimentele woonprojecten 2017 

Toekenning subsidies verlengingen 2016 en nieuwe aanvragen 2017 

 

Geen vragen 

 

18. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke – 
buitensportvelden 

Aanleg vereenvoudigd BMX-parcours 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande 
bekendmaking 

 

Gedeputeerde Bruggeman verduidelijkt dat er prijzen werden 
opgevraagd, maar dat de laagste offerte 300 000 EUR hoger is dan het 
geraamde bedrag. Er worden prijzen opgevraagd voor een 
vereenvoudigd parcours. 
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De heer Eric Scheire vraagt of er dan nog aan de doelstellingen voldaan 
wordt. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat de eisen aan het parcours in 
het nieuwe bestek aan de normen van het UCI blijven. De wijzigingen 
hebben voornamelijk te maken met de randinfrastructuur. 

Mevrouw Mia Versijpt vult aan dat de staalconstructie vervangen wordt 
door een zandheuvel. Het parcours zelf blijft ongewijzigd. 

 

19. Varia 

Mevrouw de voorzitter Goedele De Cock stelt de leden van de 2de 
commissie voor om een werkbezoek aan het PHTI te plannen op een 
woensdagvoormiddag wanneer er in de namiddag provincieraad is. De 
leden gaan hiermee akkoord. 

 

 

De zitting wordt beëindigd om 19.00

 

Gent, 6 december 2017

Anne-Marie Moons    Goedele De Cock 

Ambtenaar-verslaggever   voorzitter  


